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Abstract (en)
[origin: WO2016023706A1] The present invention relates to motorized clippers for hairs growing in the nose and ear cavities, comprising a shaving
head with a moving blade (5) and a stationary blade (6), the stationary blade having slots (7) for penetration of the hairs on the front face (2) and on
the side face (3) viewed in the direction of introduction of the shaving head into the cavity to be clipped, and said stationary blade also comprising
slots for the penetration of hairs on the rear face (4) allowing cutting also of the hairs during withdrawal of the shaving head from the cavity to be
clipped.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à une tondeuse motorisée pour les poils poussant dans les cavités du nez et des oreilles comportant une tête
de rasage 1 avec une lame mobile 5 et une lame stationnaire 6, la lame stationnaire étant équipée de fentes 7 pour la pénétration des poils sur la
face avant 2 et sur la face latérale 3 vu dans le sens d'introduction de la tête de rasage dans la cavité à tondre, et ladite lame stationnaire comporte
également des fentes pour la pénétration des poils sur sa face arrière 4 permettant de couper également les poils lors du retrait de la tête de rasage
de la cavité à tondre.
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